
VERSLAG VERKEERSADVIESRAAD 27 JUNI 2011 
 
Aanwezig: Geert Laporte, Marc Van Liefferinge ,Eddy Van de Velde, Jan 
Verschoren, Petra Veys, Bert De Wit, Luc Van Eesbeek 
 

• We zijn nog steeds op zoek naar een verslaggever ( verslaggeefster) 
 

• Mobiliteitsplan: De resultaten en de samenvatting van de bevraging 
mobiliteit werden ,samen met de agenda, op 4 mei naar alle leden van de 
raad opgestuurd. Eerder had ook Interleuven reeds de resultaten 
ontvangen . 
Schepen De Wit verwacht dat de volgende fase van het plan zal klaar zijn 
tegen begin september. 
De raad dringt er op aan dat er een gemeentelijke infodag over het 
mobiliteitsplan zou komen . 
Binnen Interleuven zijn Wim Boon en Leen Baeten verantwoordelijk voor 
het opstellen van dit plan 
 

• De raad vraagt hoever het staat met de aangepaste plannen van de 
Nobelstraat; Werd met de adviezen van de verkeersadviesraad rekening 
gehouden ? Ook hier zou een infovergadering worden georganiseerd. 

 
• Naar aanleiding van de beslissing van de gemeente Keerbergen om het 

zwaar verkeer niet meer over de Oude Putsebaan te laten rijden kwam de 
vraag vanuit de verkeersadviesraad wat het effect van deze beslissing zal 
zijn op het doorgaand verkeer in onze gemeente.  
Hoe kunnen we het doorgaand verkeer in onze gemeente kwantificeren?  
 

• Op 27 september 2010 verleende de verkeersadviesraad een positief 
advies aan het voorstel van de middenstandsraad om een zone kort 
parkeren in te voeren in het centrum. Hoever staat het met dit dossier? 
 
 

• De veiligheidsproblematiek aan de Cocoon wordt nogmaals aangehaald 
- veiligere oversteekplaats voorzien 
-  het laden en lossen bij het grootwarenhuis zou het best buiten de 

spitsuren gebeuren. 
 
 
Volgende vergadering maandag 24 oktober 


